
                                     Grundejerforeningen Baunebakken 

 

Indkaldelse til Bestyrelsesmøde i GF Baunebakken 

tirsdag d. 05.01.2023 kl. 19.00 

hos Thomas, Grundkær 37 

Deltagere: Conny, Helle, Henrik W, Thomas, Tommy, Henrik P, Katja 

Afbud: Susan 

Referent: Katja 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

2. Referat fra sidste møde 

Godkendt 

3. Meddelelser fra formand 

Henvendelse til Hvidovre kommune vedr. overdragelse af allingvej  

4. Meddelelser fra kassereren 

Intet ud over punkt 5 + 6 

5. Godkendelse af regnskab 

Regnskab foreløbig godkendt af bestyrelsen – Stramt 2022 men vi har trods det overskud. 

6. Budget 2024 

TV forventes at stige lidt (kr. 30 - 60,00 per kvt.) grundet Yousees prisstigning. 

Budget foreløbig godkendt af bestyrelsen 

Forslag til at bruge lidt på at optimere den store legeplads.( Tilbud indhentes hos entreprenør) 

7. Forbedringer/ændringer til entreprenør kontrakt 

A. Grønt affald hentes hele året 

8. Fastelavn 

Kontakt : Jørn fortsat ( Conny skal evt. overtage)  

Handler: Conny  

Udskrivelse af tilmelding: Henrik W 

Uddeling den 19.01.2023 : Conny – Helle  

Dato: 19.02.2023 

Tilmelding senest 10.02.2023 

Forældre kan bestille til kr. 10,00 

Hjælp til fastelavn: Conny – Thomas – Tommy – Katja – Helle – (måske Susan – Henrik P) 

 



9. Bomnøgler 

Er nu samlet hos Conny -  

10. Planlægning af generalforsamling 

Foreløbig forslag 30.03.2023 – (11.04.2023) 

Thomas ser om der kan bookes 

11. Opfølgning på Fibernet 

Der er ikke nået noget yderligere grundet frost. 

12. Div. 

A. Evaluering snevagten 

De skal hurtigere ud. 

Saltes på forhånd, det kan man ikke. 

Ikke saltet tidligt nok. 

Ryddes mere end en enkelt ”bane” 

Forespørgsel om at grundejere kan kontakte (vendes med snevagten) 

B. Grundejer har to P-pladser. Kan fordeles. 

Thomas taler med grundejer for at høre om hvilken der skal afgives. 

Det frigivne nummer er derfor tilgængeligt efterfølgende. 

Regel omkring én p-plads pr. parcel. (Baunebakkebogen --> Faste p-pladser) 

Pladsen er langs Rebæk Alle og tildeles efter "først til mølle" princippet, og at Thomas Kleis er 

kontaktperson. 

C. Der kigges ind til forsøg på at reducere yderligere strømudgifter i området. 

 

 

Næste Møde: 02.02.2023 

 

Mødet slutter kl. 21.05 

 

 

 


